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Vragen van de leden Gesthuizen en
Irrgang (beiden SP) aan de
staatssecretaris van Economische
Zaken en de minister van Financiën
over het voorstel om vanaf 2014 geen
contant geld meer te laten circuleren
in supermarkten. (Ingezonden 12 juni
2009)

1
Wat vindt u van het voorstel van het
Centraal Bureau Levensmiddelen om
vanaf 2014 geen contant geld meer te
laten circuleren in de supermarkten?1

2
Deelt u de mening dat contant geld
ook na 2014 als wettig betaalmiddel
moet kunnen worden gebruikt voor
betalingen? Zo ja, wat vindt u ervan
als klanten in een supermarkt na 2014
niet meer met een wettig
betaalmiddel kunnen betalen?

3
Deelt u de mening dat – wanneer de
helft van de transacties klanten
betreft die niet willen of kunnen
pinnen – het onwenselijk is dat
iedereen vanaf 2014 verplicht wordt
om te pinnen? Wat zijn uw
mogelijkheden op dit punt?

4
Wat zijn de resultaten van de
grootschalige proef in Almere, waar
supermarkten actief transacties met
contanten ontmoedigen? Kunnen
deze gegevens worden uitgesplitst
naar omzet en veiligheidscijfers?

Zo ja, op welke termijn? Zo nee,
waarom niet?

5
Staat dit verhaal compleet los van de
recente overeenkomst tussen
winkeliers en het ministerie van
Financiën aangaande de Single Euro
Payments Area (SEPA)?2 Zo ja, hoe
verhoudt dit zich tot de afspraak dat
het aantal betalingen via het
PIN-systeem de komende jaren niet
zal stijgen? Hoe verwacht u dat
mensen dan afrekenen in de
supermarkt? Verwacht u een
onverwachte comeback van de
ruilhandel?

6
Wat denkt u dat het effect op de
kosten voor het digitale
betalingsverkeer (bijvoorbeeld SEPA,
PIN) zal zijn als het alternatief van
contant geld verdwijnt?

7
Kunt u garanderen dat consumenten
op deze manier niet afhankelijk
worden voor hun boodschappen van
een duurdere creditcard? Zo nee,
waarom niet?

1 Het Financieele Dagblad, 11 juni 2009:
«Supermarkt weert vanaf 2014 contanten».
http://www.fd.nl/artikel/11754309/
supermarkt-weert-2014-contant en
2 Het Financieele Dagblad, 27 mei 2009:
«Banken bevriezen pintarief, winkels
omarmen SEPA».
http://www.fd.nl/artikel/11669135/
banken-bevriezen-pintarief-winkels-
omarmen-sepa

Mededeling

Mededeling van minister Bos
(Financiën), mede namens de
staatssecretaris van Economische
Zaken (ingezonden 2 juli 2009)

Mede namens de staatssecretaris van
Economische Zaken deel ik u hierbij
mede dat ik de door de leden
Gesthuizen en Irrgang gestelde
vragen over het voorstel om
vanaf 2014 geen contant geld meer te
laten circuleren in supermarkten
(ingezonden op 12 juni 2009), met
kenmerk 2009Z11175, niet binnen de
door u gestelde termijn kan
beantwoorden.
Ik verwacht de vragen wel voor
vrijdag 17 juli te kunnen
beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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